
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC   
OBČINSKI SVET 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2, 1356 Dobrova   
 
Štev.:    011- 0011/2008-12    
Datum:  12.06. 2008  
 
 

Z A P I S N I K 
10. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je 

bila v sredo, 11. junija 2008 ob 19.00 uri v prostorih občine na Dobrovi 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško (pridružil kasneje), Bojan 
Demšar, Andreja Dolinar (pridružila kasneje), Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž 
Dolinar (pridružil kasneje), Marko Jovič, Simona Kostrevc, Marjan Pograjc, Anton 
Potočnik, Viktor Prosen, Ana Zorc.  
 
Opravičeno odsotni svetniki: Frank Breskvar, Cvetka Franko   
Ostali prisotni:  
Podžupan Franc Setnikar  
 
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Budin Čuk, Boris Krnjajič, Jože Brezovec, 
Barbara Velkovrh,  Aleksandra Bizjan. 
 
Drugi: Dean Stepančič, Marjan Plestenjak, Avguštin Jankovec, Franc Kogovšek. 
 
Vabljeni: 

- Stanislav Bele - vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva, 
poročevalec k točki 4 

- Mojca Šabec Kalan - Šabec Kalan Šabec arhitekti s.p., poročevalka k točki 
5 

- Branko Kraševec - GEAS d.o.o., poročevalec k točki 6 
 
Sejo je vodil podžupan Franc Setnikar.  
Podžupan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
 
1. Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta  
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Obravnava letnega poročila o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva 

Občin Vrhnika, Logatec, Brezovica, Dobrova- Polhov Gradec, Borovnica, Log-
Dragomer in Horjul za obdobje od marca 2007 do marca 2008, poročevalci 
predstavniki Medobčinskega inšpektorata    

5. Predlog Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za območje urejanja VP 8/2 
Dobrova poročevalka ga. Kalan Šabec  

6. Predlog Odloka o programu opremljanja na območju občinskega lokacijskega 
načrta VP 8/2 Dobrova; poročevalec Geas d.o.o., g. Kraševec    

7. Predlog za reorganizacijo vrtcev v občini za obdobje 2008-2009 
8. Predlog imenovanja predstavnikov ustanovitelja v Javnih zavodih OŠ Dobrova 

in OŠ Polhov Gradec  
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9. Predlogi za podelitev občinskih priznanj za leto 2008  
10. Potrditev predloga za sofinanciranje športne in kulturne dejavnosti v letu  

2008  
11. Razno 

- predlog pobude za samostojno občino Dobrova  
- predlog za odprodajo parc. št. 1602/2 k.o. Dobrova  
- predlog za oddajo v najem dela parc. 1432/3, k.o. Dobrova   

 
Zaradi nujnosti odločanja je podžupan Franc Setnikar podal predlog za razširitev 
dnevnega reda in sicer s točkami, za katere so svetniki prejeli pisno gradivo:  
- Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen 
programov v vrtcih na območju občine 
-     Oprostitev plačila komunalnega prispevka za gradnjo športne dvorane na 
Dobrovi.  
Zgoraj navedeno predstavlja prvi predlog dnevnega reda, v katerem se omenjeni 
točki obravnavata na koncu seje pod točko Razno. 
  
Anton Potočnik je predlagal, da se pobuda za samostojno občino Dobrova 
obravnava pod 4. točko dnevnega reda (drugi predlog dnevnega reda).  
 
Franc Setnikar je dal na glasovanje prvi predlog. 
 
Prvi predlog dnevnega reda je bil z 5 glasovi ZA in 2 PROTI sprejet. 
 
 
Ad 1) Potrditev zapisnika 9. redne seje občinskega sveta  
 
Podžupan je svetnike pozval, naj podajo pripombe na zapisnik. Svetnica Simona 
Kostrevc je želela, da se pri obravnavi zadnje točke dnevnega reda, kjer so 
svetniki obravnavali vlogo za pomoč pri odpravi posledic požara občanke, prvi 
stavek spremeni tako, da se glasi: »V nadaljevanju je župan je svetnikom 
predstavil prošnjo občanke, ki ji je zgorel del stanovanja v notranjosti družinske 
hiše.« 
 
Zapisnik je bil s popravkom soglasno sprejet. 
 
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov  
 
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli naslednje odgovore na vprašanja in 
pobude: odgovor na vprašanje Matjaža Dolinar v zvezi s postopkom 
denacionalizacije kulturnega doma Jakoba Trobca in zakonske urejenosti 
lastninske pravice med občino in krajevno skupnostjo, odgovor MOP na dopis 
občinskega odbora za kmetijstvo v zvezi z zadrževalniki, odgovor svetnici Simoni 
Kostrevc v zvezi s sofinanciranjem nabave gasilskih vozil, odgovor svetniku 
Matjažu Dolinar glede na sredstva iz delitvene bilance iz MOL, odgovor svetnici 
Simoni Kostrevc v zvezi s porabo sredstev za delovno skupino za zadrževalnike, 
odgovor Antonu Potočnik in Andreji Dolinar v zvezi s plinifikacijo Razorov in 
Dobrove, odgovor Marjanu Pograjcu v zvezi s pobranimi komunalnimi prispevki v 
Gabrju, odgovor na vprašanje Matjaža Dolinar v zvezi z vrednostmi in planom 
investicij, namenjenih za izgradnjo kanalizacijskega omrežja ter potekom gradnje 
kanalizacije v Gabrju in nadzorom nad gradnjo, odgovor na vprašanje svetnice 
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Simone Kostrevc v zvezi z izgradnjo pokopališča Dvor, ter odgovori na 
komunalna vprašanja. Svetniki so prejeli tudi pregled postopkov v inšpekcijski 
zadevi nalaganja materiala v Srednji vasi, opozorjeni so na varstvo osebnih 
podatkov pri obravnavani zadevi.  
 

A. Potočnik 

Pobuda, da občina sprejme Pravilnik o pokopališkem redu, ki ga nima (še 
vedno je v veljavi pravilnik, ki ga je KS Dobrova dogovorila z podjetjem 
ŽALE) 

A. Potočnik 

Pobuda, da se sprejme stališče, da je za življenje naših občanov najbolj 
primerna vključitev v ljubljansko pokrajino, saj smo že od nekdaj vezani 
na sodelovanje z Ljubljano, ne pa s Kočevjem, Postojno ali Cerknico itd. 

A. Potočnik 

Pobuda, da se zaradi odklanjanja otrok v vrtcih, taks za vožnjo po mestu, 
prodaje LPP-ja, zadrževalnikov... skupaj s primestnimi občinami in mestno 
občino Ljubljana pripravi študija o medsebojnih odnosih. V študiji se 
obdelajo vsi medsebojni interesi, potrebe, koristi, vanjo se vključi 
raziskava o šolanju otrok v mestu, zaposlitve okoliškega prebivalstva v 
mestu in njegov vpliv na ustvarjanje dodatne vrednosti in dohodke, težave 
Ljubljane zaradi dnevnih migricaij - parkirišča, promet, nakupi okoličanov v 
mestu, uporaba okolice za rekreacijske potrebe mesta, motnje, ki jih ima 
okoliško prebivalstvo v zvezi s tem (onesnaževanje okolja, neurejena 
parkirišča. V študijo se vključi tudi projekte, ki jih Ljubljana potrebuje za 
lepše življenje (kolesarske steze, pohodne poti, kopališča ob rekah itd). Na 
podlagi take študije, bi lahko potekal dogovor, kako bi skupaj urejali 
življenje  v tem okolju in bi se izognili odčitkom glede izkoriščanja. Študijo 
bi morali plačati vsi uporabniki enako, sicer bo tisti, ki bi več dal hotel 
ugodnejšo sliko. 

A. Potočnik 
Ali so gasilci in župnija Dobrova dobili sredstva odobrena z rebalansom        
Kdo je razdelil 5.000, 00 EUR, ki so bila namenjena gasilcem 

A. Potočnik 
Pobuda, da se ponovno sprejme sklep, da se v Občini Dobrova-Polhov 
Gradec ne bo gradilo zadrževalnikov  

F. Dolinar 

Pobuda, da se pripravi celovita informacija o nezdružljivosti članstva v 
odborih občinskega sveta in opravljanje funkcije predsednika v društvih, 
katerih dejavnost se sofinancira iz sredstev občinskega proračuna (kako je 
združljiva funkcija predsednika Športnega društva Dobrova z članom 
odbora za kulturo in šport) 

S. Kostrevc 

Pokopališče Dvor:                                                                                    
- Kdo je projektant in izvajalec?                           
- Kakšna je odgovornost projektanta zaradi pomanjkljivega PGD?      
- Ali se isti projektant pojavlja še na kakšnih drugih investicijah v naši 
občini?          
- Zakaj niso bila zajeta kanalizacijska dela in ograja ob pokopališču že v 
PGD? 

S. Kostrevc 

Podatki za zadnjih 6 let:            
- % realizacije plana oz. planiranih projektov/investicij po letih             
- % realizacije NRP po letih   
- koliko planiranih projektov/investicij se realizira v naslednjem letu 
(katera)               
- koliko planiranih projektov/investicij se sploh realizira (katera) 

S. Kostrevc 

Pobuda za oblikovanje enotnih meril za pobiranje vodarin, kanalizacije, 
pokopališča, komunalnega prispevka. Merila naj se pripravijo v drugi 
polovici leta 2008, s pričetkom veljavnosti 1.1.2009 
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S. Kostrevc 
Pobuda za pregled prisotnosti zunanjih članov odborov in komisij ter 
ustrezno ukrepanje po poslovniku 

S. Kostrevc 
Kdaj bo poskrbljeno za popravilo poškodb cestišča, ki so nastale zaradi 
gradnje plinovoda na Dobrovi 

B. Demšar 
Pobuda za postavitev elektronske table za merjenje hitrosti na cesti, ki se 
nato prestavlja po kritičnih točkah v občini. 

V. Prosen Zakaj seje občinskega sveta niso več v Polhovem Gradcu 
Odgovor podžupana Franca Setnikarja: Seje občinskega sveta se sklicuje na 
Dobrovi, saj je sejna soba v prostorih občine opremljena s snemalno napravo ter 
z vso ostalo drugo opremo, prostor je brezplačen. Ostaja možnost, da se seje 
občinskega sveta, tako kot v preteklosti, še vedno izmenično odvijajo v Polhovem 
Gradcu in na Dobrovi. Franc Setnikar še dodaja, da kraj seje ne vidi kot 
pomemben in odločujoč element. Viktor Prosen meni, da bi bilo takrat, ko se na 
seji občinskega sveta pričakuje več obiskovalcev, poročevalcev, primerneje, da 
se le te izvedejo v Polhovem Gradcu, tudi tam bi bil prostor brezplačen. 
 

V. Prosen 
Kakšen je bil odgovor KPL d.d. na vloženo reklamacijo ceste Osredek-
Katarina, saj reklamacija ni bila izvedena 

 
Marko Joivič – redakcijski in vsebinski popravek pri pobudi pod zaporedno 
številko 142,  beseda križišče se nadomesti z besedo krožišče. Pobuda se glasi: 
»Pobuda za izgradnjo krožišča pri ŠRC Gabrje, umiritev prometa« 
 

M.  Jovič         
M. Dolinar          Kdo je odločil oz. kdo je odgovoren za posek topolov  
M. Dolinar Predstavitev prostorskega načrta obvozne ceste mimo graščine 

M. Dolinar 
Poročilo o izvedbi postajališča v Srednji vasi pri odcepu Dolinar Jože v 
smeri Polhov Gradec - Ljubljana 

M. Dolinar 
Poročilo o mestih in stanju postajališč ter predvidene investicije v letu 
2008 

M. Dolinar Pobuda za objavo inšpekcijskih odločb na internetu 

M. Dolinar 

Odbor za samostojno občino Dobrova v sestavi: Jože Oven, Anton 
Potočnik, Marjan Pograjc mora na podlagi Predloga pobude za samostojno 
občino Dobrova z dne 28.2.2008 pridobiti mnenje Službe vlade RS za 
lokalno samoupravo in regionalno politiko ter izračun proračuna nove 
občine od Ministrstva za finance 

M. Pograjc Poročilo o denacionalizacijskem postopku Kulturnega doma na Dobrovi 

M. Pograjc 
Do 1.09.2008 morajo biti označene šolske poti, na način kot je določeno v 
elaboratu Prometna ureditev na linijah in postajališčih šolskih avtobusov.  

 
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
 
Odbor za zdravstvo in socialo, predsednica Simona Kostrevc: člani odbora se v 
tem času niso sestali. Na podlagi javnega razpisa za socialne pomoči, za 
katerega se je zaključil rok za zbiranje vlog, bo sedaj odbor pregledal in 
obravnaval le te. 
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Franc Bradeško, kot predsednik odbora za komunalo je poročal o delu odbora na 
dveh sejah. Ena izmed sej Odbora za komunalo je bila skupna z Odborom za 
prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja.  
 
Odbor za gospodarstvo in turizem, predsednik Viktor Prosen je pri poročilu o delu 
odbora izpostavil obravnavo osnutka Odloka o javnem redu in miru v Občini 
Dobrova-Polhov Gradec. Povedal je, da so člani Odbora za gospodarstvo in 
turizem sklenili, da se predlog Odloka o javnem redu in miru v Občini Dobrova-
Polhov Gradec vrne predlagatelju v ponovno obravnavo. Na seji odbora je bil 
pregledan še rebalans proračuna za leto 2008 ter obravnavana prošnja TD Briše 
za pomoč pri izvedbi prireditve XVIII Dan pod Lovrencem. 
 
Komisija za informacijsko družbo, predsednik Matjaž Dolinar: člani komisije se v 
tem času niso sestali. 
 
Anton Potočnik, kot predsednik Odbora za kulturo in šport je poročal o delu 
odbora na dveh sejah. Izpostavil je obravnavo osnutkov Statuta in Poslovnika 
občinskega sveta ter Odloka o javnem redu in miru v Občini Dobrova-Polhov 
Gradec. 
 
Marjan Pograjc, predsednik Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje 
je podal poročilo o delu odbora, o vpisu otrok v vrtce v šolskem letu 2008/2009, 
posebej je na tem mestu izpostavil povečan vpis otrok v vrtec, ter problematiko 
povezano z le tem, poročilo o poteku investicij v gradnjo OŠ Polhov Gradec in 
gradnjo športne dvorane pri OŠ Dobrova. 
 
Poročila o delu Odbora za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami 
in varstvo okolja ter Odbora za kmetijstvo in gospodarstvo so razvidna iz 
zapisnikov, ki so jih člani sveta prejeli v gradivu za 10. redno sejo občinskega 
sveta. 
 
V razpravi je Simona Kostrevc v zvezi z vpisom otrok v vrtec izpostavila, da je 
bilo na Dobrovi zavrnjenih 62 otrok, od tega 41 kandidatov za jasli. Podala je 
pobudo, da bi v vrtcu Brezje, kjer je trenutno neizkoriščen prostor za oddelek 
jasli, ki sicer zaenkrat ne izpolnjuje normativov, le tega lahko uporabili. V zvezi s 
tem naj Osnovna šola Dobrova in Občina Dobrova-Polhov Gradec, kot 
ustanoviteljica začneta s postopkom ureditve in pridobivanja potrebnih dovoljenj, 
da bo prostor ustrezal normativom, ki so zahtevani za oddelek jasli. Na ta način 
bi lahko sprejeli še 14 otrok. 
Jože Brezovec je povedal, da sta Občina Dobrova-Polhov Gradec in ravnatelj 
Osnovne šole, Viljem Kovačič, že začela s postopkom pridobivanja informacij za  
ureditev prostora za oddelek jasli v Brezju, najprej na Ministrstvu za šolstvo in 
šport. 
 
Ad 4) Obravnava letnega poročila o delu Medobčinskega inšpektorata in 
redarstva Občin Vrhnika, Logatec, Brezovica, Dobrova- Polhov Gradec, 
Borovnica, Log-Dragomer in Horjul za obdobje od marca 2007 do marca 
2008 
Vodja medobčinskega inšpektorata in redarstva Stanislav Bele je svetnikom 
predstavil poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva, predvsem je 
izpostavil del, ki se nanaša na Občino Dobrova-Polhov Gradec. 
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V začetku je Stanislav Bele povedal, da je Medobčinski inšpektorat in redarstvo v 
času od marca 2007 do marca 2008 v Občini Dobrova-Polhov Gradec začel 
postopek v 35 zadevah, izdal 11 plačilnih nalogov in 14 odločb. Izrečenih glob je 
bilo v skupni vrednosti 6.170,00 EUR, od tega je bilo plačanih v višini 1.730,00 
EUR. Dva izdana plačilna naloga sta v izterjavi, vloženi pa sta bili dve zahtevi za 
sodno varstvo. Povedal je, da je bilo najpogosteje potrebno ukrepanje za posege 
povezane z nasipovanjem, poseganjem v javno dobro ter v zvezi s črnimi 
odlagališči.  
Sledila je predstavitev redarske službe; izpostavil je fazo oblikovanja akta o 
sistematizaciji in kadrovskem načrtu, ki predstavlja podlago za postavitev 
organizacijske strukture medobčinskega redarstva. Povedal je, da je v obdobju 
prve polovice leta 2008 bil zaposlen vodja medobčinskega redarstva Dean 
Stepančič, nato sta bila na podlagi razpisa za mesto občinskega redarja sprejeta 
dva redarja, objavljen bo še en razpis za dve delovni mesti medobčinskega 
redarja in še, redar občine Vrhnika bo prerazporejen v medobčinsko redarstvo. 
Vsled tega bo v redarstvu zaenkrat zaposlenih pet redarjev, ki se bodo v mesecu 
septembru udeležili usposabljanja na Policijski akademiji. Predvidoma v januarju 
2009 pa bodo ti redarji pridobili vsa potrebna pooblastila za delo.  
Stanislav Bele je še povedal, da v tem času poteka izdelava občinskih programov 
varnostni. 
Svetnike je seznanil, da je Občina Dobrova-Polhov Gradec v letu 2007 za 
financiranje Medobčinskega inšpektorata in redarstva namenila cca 12.400,00 
EUR, s tem da bo s strani države dobila refundirane stroške v višini petdesetih 
odstotkov iz tega naslova. 
V razpravi so sodelovali Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Simona Kostrevc in Marjan 
Pograjc. 
Lojzeta Dolinarja je zanimalo, kako je z nabavo radarja, kdo je odgovoren, glede 
na to, da sta se Občini Vrhnika in Logatec odločili za nakup radarja. 
Stanislav Bele je povedal, da se je Občina Vrhnika odločila za nakup svojega 
radarja, občina Logatec pa bo kupila le del komponent. Občinam predlaga, da 
zaenkrat, dokler se ne usposobijo redarji, počakajo z nakupom radarja, saj gredo 
prihodki izrečenih glob v državni proračun, v primeru, da bo delo z radarjem 
opravljala policija. Tudi za v prihodnje predlaga, da naj se občine raje odločijo le 
za nakup komponent, saj je cena radarjev zelo visoka. 
Matjaž Dolinar je podal vprašanja povezana z nasipanjem zemljišča v Srednji 
vasi in sicer, zakaj so bili potrebni trije meseci od prijave za izdajo prve odločbe, 
zakaj so bili potrebni trije meseci od pritožbe za izdajo odločbe o ureditvi stanja 
in kakšen je postopek po pravnomočnosti odločbe za ureditev stanja ob dikciji - 
Rok za ureditev stanja je 10 dni od dneva prejema te odločbe. 
Stanislav Bele je izpostavil, da so se pri obravnavi zadeve soočali s precej 
nejasnostmi in težavami: veliko stvarno pravnih lastnikov zemljišča, več različnih 
podatkov, kje poteka distribucijski vod, Odlok o oskrbi s pitno vodo iz leta 1986, 
v katerem ni navedenih kazenskih določb, pristojnosti inšpekcije, globe so 
navedene še v dinarjih. 
Stanislav Bele je povedal, da Medobčinski inšpektorat v tej zadevi ni pristojen za 
nasipavanje, ampak za varovanje distribucijskega voda. Medobčinski inšpektorat 
je poskušal zadevo obravnavati v sodelovanju z še drugimi inšpekcijami. Večkrat 
je  pozval prometni inšpektorat, ki se je nato odzval ter okoljsko inšpekcijo, ki pa 
je podala izjavo, da nima podlage za ukrepanje.  
Matjaž Dolinar je podal še vprašanje v zvezi s postopkom, in sicer kaj predstavlja 
termin zapisnik v inšpekcijskem postopku ter zakaj je preteklo toliko časa od 
datuma vložene prijave do datuma ogleda. Stanislav Bele je pojasnil, da je na 
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podlagi vsake prijave opravljen ogled in sestavljen zapisnik. Iz zapisnika je 
razvidno ali je zadeva v pristojnosti inšpektorata ali ne.  
Simono Kostrevc je zanimalo ali je prijava v elektronski obliki možna, saj 
prijavitelj ni prejel nobenega obvestila o poteku prijave. Stanislav Bele je 
povedal, da je prijava v elektronski obliki možna in da če prijavitelj želi biti 
obveščen o poteku postopka, mora ob prijavi kršitve le to posebej navesti. 
 
V času razprave je Simona Kostrevc podala pobudo, da se do septembra pripravi 
študija za pripravo Odloka o oskrbi s pitno vodo.  
V zvezi z nejasnostjo, kjer poteka vodovod je Franc Setnikar povedal, da bo 
priskrbel natančen podatek o poteku distribucijskega voda in le tega posredoval 
službi Medobčinskega inšpektorata in redarstva. 
 
Vsi svetniki so se strinjali, da je inšpektor potreben tukaj in zdaj, ko se zgodi 
kršitev. 
Poročilo medobčinskega inšpektorata so svetniki sprejeli na znanje. 
 
 
Ad 5) Predlog Odloka o občinskem lokacijskem načrtu za območje 
urejanja VP 8/2 Dobrova  
Mojca Šabec Kalan je predstavila Odlok o občinskem lokacijskem načrtu za 
območje urejanja VP 8/2 Dobrova. Podala je oceno stanja in razloge za sprejem. 
Mojca Šabec Kalan je povedala, da občinski lokacijski načrt obravnava gradnjo 
obstoječih nedovoljenih objektov ter pogoje za nadaljnji razvoj zaselka. Predmet 
OLN je tudi izvedba zunanje, prometne in komunalne ureditve območja. Območje 
je razdeljeno na šest funkcionalnih enot. V funkcionalni enoti z oznako A je 
predvidena obrtno podjetniška, proizvodna, poslovna in trgovinska dejavnosti. 
OLN obravnava gradnjo obstoječega nedovoljenega objekta A1. Predvidi se tudi 
možnost širitve dejavnosti. Prizidki bodo skupaj z obstoječim delom objekta 
tvorili tloris v obliki črke L. V OLN je predpisan največji možni gabarit bodočih 
objektov. Predvidena je tudi ureditev tlakovanega manipulacijskega dvorišča s 
parkirnimi prostori za stranke in za zaposlene. Zemljišče bo ograjeno. Za 
vizuelno sanacijo območja se bo izvedla nasaditev visoke vegetacije na 
izpostavljenih robovih funkcionalne enote A. Funkcionalne enote B, C in D 
predstavljajo območje enostanovanjske gradnje. Pod pogojem, da se na gradbeni 
parceli objekta zagotovi ustrezno število parkirnih mest, so dopustne tudi 
spremembe namembnosti objektov v trgovsko, gostinsko, poslovno ali storitveno 
dejavnost. OLN obravnava gradnjo obstoječih nedovoljenih objektov z oznako B 
in D2 in ne predvideva gradnje novih objektov. Poleg investicijsko vzdrževalnih 
del so dopustne tudi dozidave, nadzidave, rušitve in nadomestne gradnje 
objektov pod pogoji, ki naj bi oblikovno poenotili objekte v območju. 
Funkcionalna enota P predstavlja rezervat za bodočo širitev občinske ceste 
Dobrova – Horjul, funkcionalna enota z oznako Z pa je zelenica. 
 
V razpravi je Franc Setnikar povedal, da sta Odbor za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja ter Odbor za komunalo 
obravnavala Odlok o občinskem lokacijskem načrtu za območje urejanja VP 8/2 
Dobrova in podala polno soglasje, da se odlok sprejme. 
Marjan Pograjc je apeliral na svetnike, da glasujejo za sprejem Odloka o 
občinskem lokacijskem načrtu za območje urejanja VP 8/2 Dobrova. 
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Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 96/1/10 
»Na podlagi 61., 74. in 98. člena Zakona o prostorskem načrtovanju (Uradni list 
RS, št. 33/07)  in v skladu s 7. in 16. členom Statuta občine Dobrova - Polhov 
Gradec, Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejeme Odlok o 
občinskem lokacijskem načrtu za območje urejanja VP 8/2 Dobrova.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 6) Predlog Odloka o programu opremljanja na območju občinskega 
lokacijskega načrta VP 8/2 Dobrova 
 
Branko Kraševec je predstavil Odlok o programu opremljanja na območju 
občinskega lokacijskega načrta VP 8/2 Dobrova. Podal je oceno stanja in razloge 
za sprejem. 
Branko Kraševec je povedal, da je program opremljanja izdelan za območje 
urejanja VP 8/2 Dobrova. Predvidena komunalna oprema je namenjena 
priključitvi proizvodno poslovnih in stanovanjskih objektov. Ureditveno območje 
OLN se nahaja v katastrski občini Dobrova. Meja območja poteka od ceste 
Dobrova - Horjul po vzhodni in južni parcelni meji zemljišča s p.st. 957/1, po 
južni in zahodni meji zemljišča s p.st. 957/2, preko ceste (p.st. 3062/1) in dalje 
ob zahodni in severni meji zemljišča s p.st. 1040/2, vzdolž severne meje 
zemljišča s p.st 1040/3, vzdolž meje med zemljiščema s parcelno številko 
977/33 in 3066/6. Meja območja se nadaljuje po severni strani ceste Dobrova - 
Horjul (p.st. 3062/1), po jugozahodni, severozahodni, severovzhodni in delu 
jugozahodne meje parcele st. 977/36. Meja prečka cesto, se nadaljuje po južnem 
robu zemljišča s p.st. 3062/1 in se zaključi v severnem vogalu zemljišča s p.st. 
957/1. 
Za območje je predvidena gradnja komunalne infrastrukture: dograditev trafo 
postaje za električno omrežje, del vodovodnega omrežja v občinski cesti Dobrova 
- Horjul, prestavitev telekomunikacijskega omrežja (telefon, CATV), del 
kanalizacijskega omrežja (sanitarna kanalizacija s čistilno napravo), razširitev 
cestišča in gradnja obojestranskih pločnikov, gradnja odvodnega meteornega 
odprtega jarka znotraj območja med funkcionalno enoto A in funkcionalno enoto 
B, ureditev vodotoka - Dobravski jarek - vzdolž južne meje predmetnega 
območja. 
Program opremljanja je podlaga za odmero komunalnega prispevka za tisto 
komunalno infrastrukturo, katera je v upravljanju izvajalcev lokalnih 
gospodarskih javnih služb. V obračunskem območju je za odmero komunalnega 
prispevka obračunan strošek gradnje ceste, dograditev vodovoda s hidrantnim 
omrežjem, gradnje kanalizacije ter gradnja odvodnikov padavinskih vod. 
Program opremljanja obsega opisni del predvidene gradnje infrastrukture ter 
finančno vrednotenje kot osnovo za izračun komunalnega prispevka. Vsi stroški 
vključujejo DDV. Poleg predvidenih skupnih stroškov investicije so prišteti tudi 
skupni stroški obstoječe komunalne opreme na katero se predvidena navezuje. 
Skupne stroške obstoječe komunalne infrastrukture zunaj meja lokacijskega 
načrta sestavljajo: vrednost obstoječih občinskih cest, zelenih in drugih javnih 
površin in vodovodnim omrežjem. 
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Gradnja elektroenergetskega, CATV in telekomunikacijskega omrežja so v 
programu opisana in ocenjena le v skupnih stroški, v obračunskih stroških kot 
podlaga za obračun komunalnega prispevka le teh stroškov ni vrednotenih. 
Tehnični in finančni podatki predvidene gradnje so povzeti iz razpoložljive 
projektne dokumentacije ter cenika gradnje komunalne infrastrukture Geas. 
Cenik je izdelan na podlagi povprečnih stroškov gradnje komunalne 
infrastrukture izvajalcev tovrstnih del, valoriziran na tekoče leto izdelave 
programa opremljanja. Program opremljanja je razdeljen na tekstualni opisni del 
predvidenih posegov v območju urejanja in tabelarični del prikaza izračunov 
stroškov komunalnega opremljanja in izračun komunalnega prispevka. 
Program opremljanja je podlaga za odmero komunalnega prispevka za tisto 
komunalno infrastrukturo, katera je v upravljanju izvajalcev lokalnih 
gospodarskih javnih služb. 
S programom opremljanja zemljišč za gradnjo se: 

- uskladi gradnjo objektov ter gradnjo komunalne infrastrukture, 
- podrobneje se določijo roki gradnje komunalne infrastrukture in pogoji 

priključevanja 
podrobneje se določi tehnične pogoje in finančno konstrukcijo 
opremljanja. 

Program opremljanja je podlaga za odmero komunalnega prispevka, ki ga mora 
zavezanec poravnati v fazi izdaje gradbenega dovoljenja oziroma je podlaga za 
sklenitev pogodbe med občino in zavezancem v zvezi z opremljanjem zemljišč za 
gradnjo. 
 
V razpravi je Franc Setnikar povedal, da sta Odbor za prostorsko planiranje, 
gospodarjenje z nepremičninami in varstvo okolja ter Odbor za komunalo 
obravnavala Odlok o programu opremljanja na območju občinskega lokacijskega 
načrta VP 8/2 Dobrova in podala polno soglasje, da se odlok sprejme. 
 
Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 97/2/10 
»Na podlagi Zakona o prostorskem načrtovanju – ZPNačrt (Ur. List RS, št. 
33/07), Uredbe o vsebini programa opremljanja zemljišč za gradnjo (Ur. List RS, 
št. 80/07), Pravilnika o merilih za odmero komunalnega prispevka (UR. List RS, 
št. 95/07) in v skladu s 7. in 16. členom Statuta občine Dobrova - Polhov 
Gradec, Občinski svet občine Dobrova - Polhov Gradec sprejeme Odlok o 
programu opremljanja za gradnjo na območju občinskega lokacijskega načrta VP 
8/2 Dobrova.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 7) Predlog za reorganizacijo vrtcev v občini za obdobje 2008-2009 
Jože Brezovec je predstavil predlog za reorganizacijo vrtcev v občini. V začetki je 
povedal, da je letošnji vpis otrok v otroško varstvo nekajkrat večji od dosedanjih, 
kar predstavlja za občino novo razsežnost tega problema. Zakonska regulativa o 
vrtcih določa, da imajo oddelki jasli do 12 otrok, oddelki starejših otrok do 22 
otrok in kombinirani oddelki do 17 otrok. Tako določeno število otrok je mogoče 
povečati na osnovi sklepa občinskega sveta za največ dva otroka. 
V vrtcu Šentjošt je bilo za obdobje 2008/2009 vpisanih 10 otrok v starosti 1-3 
let, kar je dovolj za formiranje heterogenega oddelka jasli z maksimalnim število 
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12 otrok (10+2). Če se želi tem otrokom zagotoviti otroško varstvo, mora biti  
formiran nov oddelek. Na tej osnovi bo vrtec v Šentjoštu posloval s polnima 
oddelkoma otrok in brez nerešenih primerov otroškega varstva.  
Oddelki otroškega varstva pri osnovni šoli v Polhovem Gradcu so zaradi 
premajhnih prostorov delno številčno okrnjeni, njihovo število ostane 
nespremenjeno (3). Oddanih je bilo 31 vlog, od tega 13 vlog za jasli. Ker OŠ 
Polhov Gradec še nima pogojev za jasli, so bile te vloge s pojasnilom zavrnjene. 
Vsi ostali otroci so bili sprejeti. 
Po spremembi namembnosti objekta spodnje šole na Dobrovi in po izvedenih 
obnovitvenih delih, se bo v letošnjem letu zaradi velika vpisa formiral še en t.j. 
šesti oddelek, ki je bil v lanskem letu nezaseden. Oddelek v Brezju ostaja 
nespremenjen in ima zasedena vsa prosta mesta. 
V letošnjem vpisu za obdobje 2008-2009 so bile oddane 102 pravilne vloge, od 
tega 55 za prvo starostno obdobje (jasli) in 47 za drugo starostno obdobje. 
V skladu z merili (ocenjevanje vlog po pravilniku) je bilo zavrnjenih 41 otrok 
prvega starostnega obdobja (sprejetih 14) in 21 otrok drugega starostnega 
obdobja (sprejetih 26). Vsi zavrnjeni otroci drugega starostnega obdobja so iz 
sosednjih občin. Skupaj je bilo zavrnjenih 62 otrok. 
K vzrokom za tolikšen porast vpisa v vrtce navajajo spremenjeno zakonodajo, ki 
zagotavlja brezplačen vrtec za drugega otroka in tudi statistično ugotovljeno 
povečanje števila rojstev v državi.  
Ocena finančnih posledic za občinski proračun: 
Formiranje dveh novih oddelkov ima za posledico ustrezno kadrovanje in sicer 
dveh vzgojiteljic in dveh pomočnic.  
Pri veljavnih cenah za dodatne programe v vrtcih imamo naslednji izračun 
mesečnih obremenitev: 
Program Število otrok Cena 

programa 
Prihodek 
programa 

Delež 
staršev 30% 

Delež občine 
70% 

Kombiniran 
oddelek 
Dobrova 

19 311,52 € 5.919 € 1.776 € 4.143 € 

Jasli 
Šentjošt 

12 377,71 € 4.910 € 1.473 € 3.437 € 

skupaj 31  10.829 € 3.249 € 7.580 € 
Ocenjujemo, da bo zaradi oblikovanja dodatnih oddelkov v vrtcih, občinski 
proračun obremenjen z dodatnimi odhodki v vrednosti 7.580 €  mesečno oziroma 
za 90.960 € na letni ravni.   
 
OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec, ki sta organizacijsko, kadrovsko in ekonomsko 
odgovorni za obratovanje in poslovanje enot otroškega varstva v občini, sta 
pripravili predlog obravnavane reorganizacije. 
 
V razpravi je Simona Kostrevc opozorila, da je prikazano stanje o številu 
zavrnjenih otrok nepravilno, saj tu niso upoštevani še tisti otroci, ki niso 
izpolnjevali pogojev za vpis (17 otrok, ki so rojeni v letu 2008); vsled tega 
pomeni, da je bilo zavrnjenih 58 otrok prvega starostnega obdobja v vrtcu 
Dobrova. 
Marjan Pograjc je izpostavil, da je potrebno zavedanje za oblikovanje pogojev za 
predšolsko vzgojo in to opredeliti tudi v načrtu razvojnih programov. 
Lojze Dolinar je podal pobudo, da se v vlogi za vpis otroka v vrtec oblikuje 
vprašanje, iz katerega bo v odgovoru razvidno, kam vse je starš podal vlogo. 
Andreja Dolinar je dopolnila, da se staršem ponudi možnost, da zapišejo  
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prioritetni seznam vrtcev oz. enot v Občini Dobrova-Polhov Gradec. Simona 
Kostrevc je povedala, da lahko šoli Polhov Gradec in Dobrova sami preverita 
vprašanje v zvezi s podvajanjem vlog. 
Andreja Dolinar je podala pobudo, da ko se bo občinska uprava selila v prostore 
novozgrajenega Mercatorja, bi le te prostore lahko uporabili za jasli oz. vrtec. 
 
Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 98/3/10 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme sklep, da se na predlog 
Odbora za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje potrdi reorganizacijo enot 
otroškega varstva pri osnovnih šolah oziroma, da se potrdi formiranje in 
delovanje naslednjih oddelkov otroškega varstva:  
OŠ POLHOV GRADEC 
Vzgojno varstvena enota Šentjošt 2 oddelka 

• kombiniran oddelek 3-6 let z maksimalnim številom 19 otrok (17+2) 
• heterogen oddelek jasli 1-3 let z maksimalnim številom 12 otrok (10+2)  -  

NOVO 
Vzgojno varstvena enota OŠ Polhov Gradec 3 oddelki 

• oddelek 3-4 let z maksimalnim številom 19 otrok (17+2) 
• oddelek 4-5 let z maksimalnim številom 22 otrok   
• oddelek 5-6 let z maksimalnim številom 24 otrok (22+2) 

OŠ DOBROVA 
Vzgojno varstvena enota Brezje 1 oddelek 

• kombiniran oddelek 2-6 let z maksimalnim številom 19 otrok  (17+2) 
Vzgojno varstvena enota Spodnja šola Dobrova 6 oddelkov 

• oddelek jasli  1-2 let z maksimalnim številom 14 otrok (12+2) 
• oddelek jasli   2-3 let z maksimalnim številom 14 otrok (12+2) 
• oddelek 3-4 let z maksimalnim številom 19 otrok (17+2) 
• oddelek 4-5 let z maksimalnim številom 24 otrok (22+2) 
• oddelek 5-6 let z maksimalnim številom 24 otrok (22+2) 
• kombiniran oddelek 2-6 let z maksimalnim številom 19 otrok (17+2)   -  

NOVO 
OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec razpolagata in izpolnjujeta ustrezne materialne, 
prostorske in  kadrovske pogoje in soglašata s to reorganizacijo.  
Reorganizacija se uveljavi s 01.09.2008.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 8) Predlog imenovanja predstavnikov ustanovitelja v Javnih zavodih 
OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec  
Franc Bradeško je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanje podal obrazložitev Predloga imenovanja predstavnikov ustanovitelja 
v Javnih zavodih OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec. Odlok o ustanovitvi javnega 
vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovne šole Polhov Gradec in Dobrova v 
svojem 16. členu navaja sestavo sveta zavoda. Zavod upravlja svet zavoda, ki 
ga sestavljajo trije predstavniki ustanovitelja, trije predstavniki delavcev zavoda 
in trije predstavniki staršev.  Osnovni šoli sta opozorili na iztekajoč rok 
imenovanje predstavnikov ustanovitelja v svet Osnovne šole Dobrova in Polhov 
Gradec. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je pozvala 
svetnike, da so podali predloge za predstavnike ustanovitelja v Javnih zavodih 
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OŠ Dobrova in OŠ Polhov Gradec. Franc Bradeško je še povedal, da so pri 
oblikovanju predloga upoštevali pobudo, da so predstavniki ustanovitelja člani 
sveta in po kraju stalnega prebivališča spadajo v  posamezno naselje šolskega 
okoliša. 
V razpravi je Ana Zorc povedala, da se ne strinja s tem predlogom, da so 
predstavniki ustanovitelja člani občinskega sveta, saj predlagam predlog tako 
predstavlja šest predstavnikov staršev in tri predstavnike delavcev zavoda. Poleg 
tega pa želi, da bi bil v predlogu za Osnovno šolo Polhov Gradec tudi predstavnik 
Črnega Vrha ter predstavnik širše družbe.    
 
Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 99/4/10 
V skladu s 16. členom statuta občine ter 16. členom Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno izobraževalnega zavoda Osnovnih šol Dobrova in Polhov Gradec, 
občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec imenuje v svete javnih zavodov OŠ 
Dobrova in OŠ Polhov Gradec svoje predstavnike:  
v svet OŠ Dobrova: 
Marjan Pograjc 
Simona Kostrevc 
Lojze Dolinar  
 
v svet OŠ Polhov Gradec: 
Franc Setnikar 
Bojan Demšar 
Viktor Prosen. « 
 
ZA:   12 glasov                               PROTI:   1  glas 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
Ad 9) Predlogi za podelitev občinskih priznanj za leto 2008  
Franc Bradeško je kot predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja svetnikom predstavil predloge sklepov, ki jih je komisija pripravila z 
obrazložitvami za sprejem na občinskem svetu. 
Povedal je, da se je komisija sestala po zaključku javnega razpisa na svoji seji 
dne 03.06.2008, kjer je pregledala vloge, prispele na razpis. Komisija je vsak 
predlog posebej obravnavala, primerjala utemeljitve s pravnikom ter z 
dosedanjimi prejemniki. Povedal je, da se je komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja v dveh primerih odločila drugače kot je predlagal 
predlagatelj. V obeh primerih so predlagatelja pozvali, da le ta poda izjavo glede 
odločitve Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Eden izmed 
predlagateljev se je s predlogom Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanje strinjal, drugi ne. 
V razpravi je Anton Potočnik predtstavil svoj primer in  povedal, da se sedaj 
strinja s predlogom priznanja Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanje Teuti Brumec in podal pobudo, da se njegov predlog upošteva. Na 
podlagi pisne izjave, ki jo je podal Anton Potočnik se je občinski svet strinjal, da 
je Teuta Brumec upoštevana v predlogu za podelitev občinskih priznaj za leto 
2008.  
 
Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
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Sklep 100/5/10 
»Priznanja občine v letu 2008 prejmejo :  
Ivanka KOKELJ- priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju 
organiziranega druženja in aktivnosti pri društvu kmečkih in podeželskih žena; 
predlagatelj Društvo kmečkih in podeželskih žena 
 
Darinka OREL- priznanje občine za izkazano prizadevnost na kulturnem področju 
ter zbiranju in ohranjanju kulturne dediščine  v občini; predlagatelj Turistično 
društvo Polhov Gradec 
 
Janez KOVAČ-  priznanje občine za izkazano prizadevnost pri izvedbi projektov v 
krajevni skupnosti Polhov Gradec; predlagateljica Bernarda Rihar Jereb 
 
Barbara ŽELEZNIK- priznanje občine za izkazano prizadevnost na področju 
socialnega varstva v občini; predlagateljica KS Črni vrh 
 
Teuta BRUMEC- priznanje občine za izkazano prizadevnost na kulturnem 
področju v občini;predlagatelj Anton Potočnik   
 
PGD Polhov Gradec- jubilejno priznanje občine za dolgoletno požrtvovalno delo; 
predlagatelj KMVI- obdobno priznanje.   
 
Srebrni grb občine v letu 2008 prejme:  
Ljudmila BOKAL- srebni grb občine za pomembne dosežke na kulturnem 
področju, zbiranju in ohranjanju kulturne dediščine; predlagatelj Turistično 
društvo Polhov Gradec. « 
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 10 ) Potrditev predloga za sofinanciranje športne in kulturne 
dejavnosti v letu 2008  
 
Anton Potočnik kot predsednik Odbora za kulturo in šport je povedal, da je Odbor 
za kulturo in šport je na svoji 7. redni seji dne 29.04.2008 reševal vloge društev 
in drugih vlagateljev, ki so bile prejete na osnovi javnih razpisov za 
sofinanciranje kulturnih in športnih programov na območju občine v letu 2008.  
Predlog za sofinanciranje posameznih izvajalcev kulturnih in športnih programov 
je bil pripravljen na osnovi veljavnih pravilnikov in v skladu s razpoložljivimi 
proračunskimi sredstvi. Odbor je pri razporejanju proračunskih sredstev že 
upošteval spremembo iz predloga rebalansa občinskega proračuna za leto 2008, 
ki določa združitev doslej ločenih dveh postavk 18050 Šport v društvih – 
rekreacija in 18052 Upravljanje in tekoče vzdrževanje športnih objektov v novo 
proračunsko postavko 18050 Šport v društvih – rekreacija. S to spremembo bo 
mogoče ob vsakem razpisu  prilagajati obseg sredstev namenjenih sofinanciranju 
dejavnosti in vzdrževanju športnih objektov dejanskim potrebam. Celoten obseg 
sredstev ostaja s to spremembo enak.  
V razpravi sta sodelovala Matjaž Dolinar in Marjan Pograjc in sicer v zvezi z 
vlaganjem sredstev v objekt kulturna dvorana na Dobrovi. 
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Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 101/6/10 
»Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec potrjuje predlog Odbora za kulturo 
in šport za sofinanciranje kulturnih in športnih programov v letu 2008, ki so jih v 
skladu z javnim razpisom prijavila društva na območju občine. 
Sestavni del tega sklepa je preglednica sofinanciranja društev za področje športa 
v letu 2008 in preglednica za sofinanciranje društev za področje kulture v letu 
2008. 
Vlagatelji prejmejo izda ustrezne odločbe.  
Z vsakim prejemnikom proračunskih sredstev župan sklene ustrezno pogodbo.« 
 
Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Ad 11) Razno 
 
a) Oprostitev plačila komunalnega prispevka za gradnjo Športne dvorane 
pri Osnovni šoli Dobrova, gradnjo nove telovadnice v Polhovem Gradcu 
in prizidavo - novo gradnjo k obstoječemu objektu Osnovni šoli Polhov 
Gradec 
 
Odlok o plačilu sorazmernega dela stroškov za pripravo in opremljanje stavbnega 
zemljišča na območju Občine Dobrova – Polhov Gradec v svojem 7. členu pravi : 
 
Za gradnjo javnih objektov v občinski lasti lahko občinski svet na predlog župana 
investitorju zmanjša sorazmerni del stroškov opremljanja stavbnega zemljišča ali 
pa v celoti oprosti plačila. 
 
Sklep 103/8/10 
»Občinski svet v skladu s 7. členom Odloka o plačilu sorazmernega dela stroškov 
za pripravo in opremljanje stavbnega zemljišča na območju Občine Dobrova – 
Polhov Gradec, oprošča investitorja plačila komunalnega prispevka za gradnjo 
Športne dvorane pri Osnovni šoli Dobrova, gradnjo nove telovadnice v Polhovem 
Gradcu in prizidavo - novo gradnjo k obstoječemu objektu Osnovni šoli Polhov 
Gradec.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
b) Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen 
programov v vrtcih na območju občine 
 
Marjan Pograjc je povedal, da je Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in 
izobraževanje je na svoji 6. redni seji dne 03.06.2008  obravnaval pobudo, da se 
razširi obdobje poletnih mesecev, ko je mogoče uveljavljati rezervacijo za 30 
dnevno odsotnost otroka iz vrtca. Tisti starši, ki nimajo šoloobveznih otrok, svoj 
dopust včasih realizirajo že v juniju mesecu ali pa šele v septembru. 
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Odbor je ugotovil, da v primeru, da bi obdobje za uveljavljanje rezervacij 
podaljšali za mesec dni in hkrati ohranili število odsotnih dni, ne bi povzročili 
nobenih dodatnih finančnih obremenitev za občinski proračun. 
 
Podžupan je dal predlog sklepa na glasovanje  
 
Sklep 102/7/10 
o spremembah in dopolnitvah Sklepa o določitvi cen programov v vrtcih na 
območju občine 

1. člen 
»V Sklepu o določitvi cen programov v vrtcih na območju občine (Uradni list RS, 
št.: 115/2007) se spremeni drugi odstavek III. člena tako, da se glasi: 
»Starši otrok, za katere je Občina Dobrova-Polhov Gradec po veljavni zakonodaji 
dolžna kriti del cene vrtca, lahko uveljavijo rezervacijo enkrat letno v obdobju od 
15. junija do 15. septembra in sicer za neprekinjeno odsotnost otroka v trajanju 
22 delovnih oziroma 30 koledarskih dni. Starši so dolžni vrtcu napovedati 
otrokovo odsotnost najpozneje en teden pred prvim dnem odsotnosti. Starši 
plačajo rezervacijo v višini 30% od plačila, ki jim je določeno z odločbo o višini 
plačila za program vrtca.« 
   2.   člen 
Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem listu Republike 
Slovenije.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 c) predlog pobude za samostojno občino Dobrova  
Anton Potočnik in Marjan Pograjc kot člana Odbora za samostojno občino 
Dobrova sta predstavila predlog pobude za samostojno občino, navedla kulturno- 
zgodovinske, geografske in gospodarske pogoje ter druge razloge za oblikovanje 
občine Dobrova.  
V razpravi so sodelovali Franc Bradeško, Franc Setnikar, Ana Zorc, Bojan 
Demšar, Andreja Dolinar, Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Simona 
Kostrevc, Marko Jovič in Viktor Prosen. 
 
Franc Setnikar, Bojan Demšar, Franc Bradeško, Viktor Prosen so v razpravi 
izpostavili pomembnost združevanja, sodelovanja lokalne samouprave ter 
apelirali na predlagatelje, da bi pred razpravo na občinskem svetu morala biti 
opravljena analiza o pozitivnih in negativnih učinkih. V zvezi s tem je Matjaž 
Dolinar dal pobudi in sicer, da se občinski svet seznani s predlogom pobude za 
samostojno občino z dne 28.04.2008 in, da Občinski svet Občine Dobrova-Polhov 
Gradec pooblasti Odbor za samostojno občino Dobrova v sestavi: Jože Oven, 
Anton Potočnik, Marjan Pograjc, da mora na podlagi Predloga pobude za 
samostojno občino Dobrova z dne 28.2.2008 pridobiti mnenje Službe vlade RS za 
lokalno samoupravo in regionalno politiko ter izračun proračuna nove občine od 
Ministrstva za finance. Matjaž Dolinar je še dopolnil, da ko bodo ti dokumenti 
pridobljeni se s postopkom nadaljuje. Matjaž Dolinar je s tem povedal, zakaj se 
bo pri glasovanju odločil proti. 
Lojze Dolinar podpira, da se ljudem omogoči demokratična odločitev. 
Simona Kostrevc je povedala, da jo moti, da Odbor za samostojno občino 
Dobrova ni pripravil podatkov o pozitivnih in negativnih učinkov, predvsem iz 
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ekonomskega vidika. Opozorila je, da s spremembami zakona o financiranju 
občine, ki je stopil v veljajo s 01.01.2007 in na novo določa financiranje občin, ta 
isti zakon določa, da bo država z dodatnimi sredstvi vzpodbujala združevanje 
dveh ali več občin tudi do 3% primarne porabe občine. Podprla je pobudo 
Matjaža Dolinarja v zvezi s pridobitvijo mnenja Službe vlade RS za lokalno 
samoupravo in regionalno politiko ter izračun proračuna nove občine od 
Ministrstva za finance. Vezano na pokrajine nova občina predstavlja še en vir 
financiranja pokrajine. Simona Kostrevc je s tem povedala, zakaj se bo pri 
glasovanju odločila proti. 
Tudi Marko Jovič je dopolnil, da je najprej potrebno ugotoviti prednosti in slabosti 
iz ekonomskega vidika.  
 
Predlog sklepa :  
»Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec predlaga na podlagi priložene 
POBUDE Državnemu zboru  razpis referenduma za ugotovitev volje občanov na 
področju KS Dobrova za ustanovitev nove občine Dobrova , potem, ko se KS 
Dobrova odcepi iz sedanje občine Dobrova-Polhov Gradec Občinski svet predlaga 
Državnemu zboru, da se zaradi ekonomičnosti postopka referendum razpiše na 
datum, ko bodo potekale tudi volitve  za Državni zbor 2008. Nova občina bo 
začela z delom z izvolitvijo svetnikov na rednih volitvah v občinske svete v RS«. 
 
ZA:   4 glasovi                               PROTI:   7 glasov 
Sklep ni bil sprejet. 
 
d) predlog za odprodajo parc. št. 1602/2 k.o. Dobrova  
 
Dolenc Tomaž, Razori 17, 1356 Dobrova in Majerič Dragica, Razori 17 n.h. 1356 
Dobrova sta dne 25.01.2008 podala vlogo (št. 478/0002/2008-1 z dne 
25.01.2008) za odkup zemljišč par. št. 1602/2 k.o. Dobrova. KS Dobrova je bila 
dne 02.02.2008 pozvana, da o prodaji poda svoje mnenje. Do 03.04.2008 od KS 
Dobrova ni bilo podano mnejne. Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z 
nepremičninami in varstvo okolja je na svoji 7. redni seji dne 20.02.2008 
obravnaval vlogi za odkup zemljišča in sprejel sklep, da se predlaga občinskemu 
svetu, da sprejme sklep, da se zemljišče na parc. št. 1602/2, k.o. Dobrova, 
proda.  
Prodaja zemljišča se izvede skladno z zakonodajo. 
 
Sklep 104/9/10 
»Občinski svet potrjuje prodajo parc. št. 1602/2, k.o Dobrova.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
e) predlog za oddajo v najem dela parc. 1432/3, k.o. Dobrova   
 
Podjetje T-2 d.o.o., Streliška cesta 150, 2000 Maribor, je dne 27.03.2008 (št. 
478-0004/2008-1) podalo vlogo za najem dela zemljišča par. št. 1432/3 k.o. 
Dobrova. Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in 
varstvo okolja je na svoji 8. redni seji dne 07.04.2008 obravnaval vlogo za 
najem dela zemljišča in sprejel sklep, da se predlaga občinskemu svetu, da se 
del zemljišče na parc. št. 1432/3, k.o. Dobrova, da v najem družbi T-2 d.o.o.  
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Sklep 105/10/10 
»Občinski svet potrjuje najem dela parc. št. 1432/3, k.o Dobrova.«  
 
ZA:   13 glasov                               PROTI:   0  glasov 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 23.05 uri.  
  
 
Zapisala: 
Aleksandra Bizjan  

 
 
 
Franc Setnikar  
    podžupan         

 
 
 
 


